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Abstract

        
A new miniaturized epidural pressure transducing system for monitoring intracranial pressure (ICP) has been developed. The system is of the as yet smallest known dimensions. The transducer is implanted automatically coplanar to the dura via a burr hole of 4 mm diameter in the conscious patient without special surgical equipment. Application is possible in adults, children and infants. We have achieved a maximal resolution of 10−3 mm of Hg. At a full scale range of 100 mm of Hg the zero-point drift is less than 1 mm of Hg/24 h.


      
        
Zusammenfassung

        
Ein neues miniaturisiertes System zur Aufnahme des epiduralen Druckes wurde entwickelt. Beim wachen Patienten kann das System ohne besondere operative Ausrüstung automatisch koplanar durch ein 4-mm-Bohrloch eingesetzt werden. Die Anwendung beim Kleinkind ebenso wie beim Erwachsenen ist möglich. Mit dem System wird eine Empfindlichkeit von 10-3 mm Hg erreicht. Bei einem Meßbereich von 100 mm Hg ist die Nullpunkt-Drift pro Tag kleiner als 1 mm Hg. Der Meßfühler hat die kleinsten bisher erreichten Abmessungen.
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